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استاندار آذربایجان شرقی:

مشارکت فعال بخش خصوصی در تصمیمگیریهای بخش تولید ضروری است

استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر اینکه باید تبریز و آذربایجان را به جایگاه درخشان خود در حوزههای مختلف

بازگردانیم، افزود: تخصیص اعتبارات و برخورداری از بودجه عمومی کشور باید متناسب با ظرفیتها و توانمندیهای

استانها باشد.

دکتر محمدرضا پورمحمدی در دیدار اعضای هیأت مدیره انجمن مدیران صنایع استان با وی، از تلاش های این انجمن برای توسعه صنعتی و رفع مشکلات بخش تولید در استان

قدردانی کرد و گفت: نمایندگان این انجمن و سایر تشکل های صنعتی باید در روند تصمیم گیری بخش صنعت و تولید مشارکت فعال داشته باشند و حضور این تشکل ها در

جلسات شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی ضروری است.

وی به ظرفیت های کم نظیر استان در حوزه تولید، ترانزیت و معدن اشاره کرد و گفت: تبریز و آذربایجان در گذشته هایی نه چندان دور، مرکز ارتباط با کشورهای مختلف و مرکز

توسعه و تجارت بوده که متاسفانه در سالیان گذشته دچار یک عقب ماندگی تاریخی شده است.

پورمحمدی با بیان اینکه باید آذربایجان و تبریز را به جایگاه درخشان خود بازگردانیم، افزود: برخورداری از بودجه عمومی کشور باید با لحاظ شاخص های توسعه و بر اساس

ظرفیت ها و توانمندی استان ها باشد و تبعیض در این خصوص موجب نارضایتی می شود.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه بخش قابل توجهی از بودجه های نیز در اختیار وزارت خانه هاست، گفت: متاسفانه برخی از مدیران تلاش مناسبی برای جذب اعتبار ندارند

که در مواردی موجب کندی اجرای پروژه ها می شود و این امر سنگ اندازی در مسیر توسعه استان است.

پورمحمدی با بیان اینکه توسعه همه جانبه استان را اولویت اصلی خود و مجموعه استانداری می دانم، گفت: برای تحقق این موضوع، مجمع مشورتی استان را متشکل از صاحب

نظران و چهره های تأثیرگذار راه اندازی کرده ایم.

وی خواستار همکاری بیشتر نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی نسبت به پیشبرد اهداف توسعه ای استان شد و افزود: انتظار داریم که نمایندگان در بررسی و تصویب

بودجه عمومی کشور از نقش استان در برخورداری از اعتبارات دفاع کنند.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه جنگ اقتصادی دشمنان برضد ایران اسلامی از مدت ها پیش آغاز شده است، ادامه داد: جنگ اقتصادی باید به یک باور عمومی در جامعه

تبدیل شود تا همه در سپری کردن این شرایط مشارکت کنند.

وی همچنین خواستار رعایت حال تولیدکنندگان واقعی از سوی اداره کل امور مالیاتی استان شد و گفت: نباید اجازه دهیم واحدهای تولیدی فعال استان تعطیل شوند؛ البته

تولیدکنندگان نیز باید به وظایف قانونی خود در قبال دولت عمل کنند.

در این جلسه اعضای هیات مدیره انجمن مدیران صنایع استان به بیان دیدگاه ها و نظرات خود در ارتباط با موضوعات مختلف از جمله لایحه بودجه 98 و اصلاح زیرساخت ها در

شهرک های صنعتی استان پرداختند.
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